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مباحث 

 به ریاست 1394با تلاوت آیاتی از کلام االله مجید هشتمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق شهرکرد در سال 
در محل سالن جلسات شرکت جناب آقاي سید محمدرضا سید نبوي و با حضور هیئت محترم نمایندگان 

 تغذیه به میزبانی آقاي دبیر رضایی برگزار گردید. کیمیا گران 

در ابتداي جلسه آقاي رضایی ضمن عرض خیر مقدم به اعضاي هیئت نمایندگان ،تاریخچه و گزارشی از 
عملکرد شرکت کیمیا گران تغذیه ارائه و همچنین در خصوص مشکلات پیش روي این شرکت صحبت 

 نمودند.

مهندس نبوي ضمن عرض تسلیت ایام محرم و تشکر از میزبان این جلسه ،از کمیسیون هاي کسب و کار و 
 خدمات فنی و مهندسی به خاطر ارائه برنامه هاي کمیسیون ها تشکر نمودند .

در ادامه جلسه آقاي هاشمی گزارشی از جلسات کمیسیون هاي اتاق ایران ارائه نمود. وي در خصوص 
مشکلات واردات صحبت نمودند و از اعضاي محترم خواست اگر مشکلات و مسائلی در بحث واردات دارند که 

گریبانگیر تولید کننده هست مطرح کنند تا بتوانیم آنها را طرح موضوع کنیم.آقاي مسعودي نیز از جلسه 
هیئت نمایندگان اتاق ایران که با حضور آقاي لاریجانی تشکیل شده بود،و همچنین از جلسات کمیسیون 

 گردشگري اتاق ایران ، گزارشی ارائه نمود.

در ادامه خانم دشت لعلی گزارشی از جلسات بهبود فضاي کسب و کار ارائه نمود و از اهم موارد آن به طرح 
.سطح 4. استخدام و اخراج نیروي کار3.اخذ مجوزها2.شروع کسب و کار1 مورد جهت بررسی اعم از: 10

.انحلال یک 9.تجارت فرامرزي8.پرداخت مالیات7.حمایت از سرمایه گذاران6.اخذ اعتبار 5مالکیت
 .الزام آور بودن قرارداد ها اشاره نمود . ودر این خصوص توضیحاتی ارائه نمود.10فعالیت

آقاي احمدي در خصوص جلسات کمیسیون ها و فعالیت آنها گفت: برخی از کمیسیون هاي اتاق فعالیت 
هاي خود را آغاز نمودند ولی برخی هنوز فعالیت خود را آغاز نکرده اند و خواستار فعالیت بیشتر وجدي 
گرفتن بیشتر کمیسیون ها شدند.وي همچنین پیشنهاد نمودند:مبلغی به تصویب هیئت رئیسه براي هر 
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 کمیسیون در نظر گرفته شود.

آقاي ناصري در خصوص کمیسیون گردشگري گفت: متاسفانه در بطن کار فعالیتی وجود ندارد،بسیاري از 
 فعالیت هاي گردشگري استان با شکست روبرو شده است که دلیل اصلی آن شرایط اقتصادي است.

مهندس نبوي در خصوص مشکلات مالی گفت: متاسفانه این مشکل در همه جا وجود دارد و ما فقط به 
عنوان مشاور گردشگري می توانیم طرح ها و مواردي را به دولت پیشنهاد بدهیم. وي همچنین در ارتباط با 

 مشکلات و کمبود پروازها در شهرکرد و پیگیري این موضوع از طریق اتاق نیز صحبت نمود.

آقاي زارع نیز گزارشی از کمیسیون سرمایه گذاري و تامین مالی ارائه نمود وهمچنین در ارتباط با مشکلات 
 پیش آمده در مورد صنعت خودرو ملاحظاتی داشتند.

آقاي علیخانی نیز گزارشی از کمیسیون بازرگانی و خدمات توزیعی و گمرك ارائه نمود و گفت: منتظر 
 تصویب موارد ارائه شده از طریق کمیسیون به هیئت رئیسه محترم هستیم .

در ادامه جلسه آقاي رضایی ،یکی از دلایل فعال نبودن کمیسیون ها را عدم حضور روساي کمیسیون ها در 
جلسات شوراي گفتگو خواند و گفت: معتقدم مسئولین کمیسیون ها بطور تخصصی باید در شوراي گفتگو 

 شرکت کنند و خواستار تجدید نظر در اعضاي شرکت کننده در شوراي گفتگو شدند.

آقاي اله بخشی نیز در ادامه سولات و مشکلاتی را مطرح نمودند.(اعم از اعضاي شرکت کننده در شوراي 
گفتگوي استان، ارائه صورتجلسات هیئت رئیسه و هیئت نمایندگان و شوراي گفتگو پیش نویس و تایپ 

 شده)

 در ارتباط با شوراي گفتگو و اعضاي شرکت کننده آنها توضیحاتی از طرف هیئت رئیسه ارائه شد و همچنین 
 آیین نامه هایی در این خصوص قرائت و در بین اعضا، گفتگو صورت گرفت

در ادامه آقاي هاشمی پیشنهاد نمودند: جلسات شوراي گفتگو در هر شرایطی در اتاق برگزار گردد وي 
همچنین از هیئت رئیسه محترم درخواست تجدید نظر در اعضاي شرکت کننده در شوراي گفتگو نمود ودر 

این مورد ملاحظاتی داشتند. 
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مصوبات ردیف 

1 
 مقرر شد تمام صورتجلسات و مصوبه هاي آنها در سایت اتاق قرار گیرد

 
حاضرین در جلسه آقایان: 

سید محمدرضا سید نبوي ،آیت اله احمدي ، حسین ایزدي ، دبیر رضائی ، سید محمد مصطفوي، محمد 
 مسعودي، زهرا دشت لعلی ، بهرام اله بخشی، ناصر زارع، بهنام علیخانی، مسعود ناصري، سید کورش هاشمی


